
 
 
 
 
 
 
 
 
Til Bestyrelsen for Hornbæk Fjernevarnme A.m.b.a. 

20. august 2021 
 

 
 
 
 
Vedr. Forslag til behandling ved den ordinære generalforsamling 15. september 2021 
 
Jeg har nu undersøgt og beregnet, hvorvidt det ville være til min økonomiske fordel, at få 
min fjernvarme leveret direkte fra Forsyning Helsingør. Der benyttes en anden form for 
udregning, end den vi bruger her i Hornbæk og er derfor ikke umiddelbart 
sammenlignelige. Imidlertid viser mine beregninger (baseret på ugentlige noteringer af 
forbrug, fremløbstemperarur, nedkøling samt gennemstrømning), at jeg ville have en 
mindre besparelse ved direkte levering fra Forsyning Helsingør. Ikke noget signifikant i sig 
selv 
Jeg ser dog, at en ikke uvæsentlig besparelse ville være mulig, Hvis Forsyning Helsingør 
overtog hele driften og det regnskabsmæssige ansvar for vores værk. 
 
 
Derfor dette forslag til behandling på generalforsamlingen: 
 
Det pålægges Bestyrelsen at kontakte Forsyning Helsingør med det formål at undersøge 
muligheden for salg af eller eventuel overtagelse af driften af Hornbæk fjernvarme, 
herunder at få klarlagt de økonomiske konsekvenser for andelshaverne i Hornbæk 
Fjernvarme A.m.b.a. 
 
 
 
Venlig hilsen, 
 
 
Benny Lund 
Drejervej 6 
3100 Hornbæk 
 


